



# Wiwax<sup>TM/MC</sup>

## Maintenance Emulsion

Wiwax<sup>TM/MC</sup> Maintenance Emulsion is a unique blend of waxes, polymers and detergents to effectively clean and maintain rubber as well as linoleum, asphalt, marble, stone, concrete and slate flooring.

### Features & Benefits

- Provides a clean floor with a shiny appearance
- An integral part of a comprehensive floor care program for cleaning, stripping and sealing rubber floors
- Provides protection when used on a regular basis

### Applications

- For use as a rubber floor maintainer
- Can also be used on linoleum, asphalt, marble, stone, concrete and slate flooring
- Can be used for the rejuvenation, restoration and daily cleaning of stone and concrete flooring





Use Instructions

Automatic Scrubbing Machines

1. Dust mop or sweep.
2. Blockade areas to be cleaned. Floors will be very slippery until dry.
3. Add four (4) oz. per gallon (30mL per liter) of this product to lukewarm water. Scrub floor with product. Trail mop excessive wet areas behind scrubber. Do not rinse floor after cleaning.
4. Let floor dry completely.

Mop and Bucket Cleaning

1. Dust mop or sweep.
2. Blockade areas to be cleaned. Floors will be very slippery until dry.
3. Add two (2) oz. per gallon (15 mL per liter) of this product to lukewarm water. Mop floor clean with this product. Pick up soil and excess cleaner with a tightly wrung-out cleaning mop. Do not rinse floor after cleaning.
4. Let floor dry completely.

Stone/Concrete Floor Daily cleaning (Automatic Scrubbing Machine):

1. Dust mop or sweep floor.
2. Blockade areas to be cleaned. Floors will be very slippery until dry.
3. Add (1) oz. per gallon of this product to warm water. Scrub floor with product and Twister<sup>TM</sup> Intellipad<sup>®</sup>. Trail mop excessive wet areas behind scrubber. Do not rinse floor after cleaning.
4. Let floor dry completely.

Stone/Concrete Floor Rejuvenation (Mop and Bucket method):

1. Dust mop or sweep floor.
2. Blockade areas to be cleaned. Floors will be very slippery until dry.
3. Clean floor with a neutral floor cleaner according to label directions.

4. Add thirteen (13) oz. per gallon (101 mL per liter) of this product to lukewarm water. Pick up soil and excess cleaner with a tightly wrung-out cleaning mop. Do not rinse floor after cleaning.
5. Let air dry.
6. For optimal gloss, burnish the floor with Twister<sup>TM</sup> Intellipad<sup>®</sup>.

Stone/Concrete Restoration:

1. Dust mop or sweep floor.
2. Blockade areas to be cleaned. Floors will be very slippery until dry.
3. Clean floor with a neutral floor cleaner according to label directions.
4. Dilute this product with lukewarm water at a 1:1 dilution ratio. Apply up to 2 coats using a string mop or flat mop until desired shine is achieved. Be sure to evenly cover the entire floor. Do not rinse floor after cleaning.
5. Let air dry.
6. For optimal gloss, burnish the floor with Twister<sup>TM</sup> Intellipad<sup>®</sup>.

Best Results

- Do not use on surfaces colder than 50°F/10°C.
- To avoid contamination, do not return unused product to original container.

**Note:** Floors will be slippery when wet or contaminated with foreign materials. Promptly clean-up spills and foreign materials. Not intended for use in outdoor areas. Meets ASTM D-2047 requirements for slip resistance. **Rubber Floors:** For optimum appearance, alternate use of this product at standard dilution and Profi<sup>TM/MC</sup> Degreaser once desired shine is achieved. On heavily worn rubber floors apply up to three coats of Wiwax<sup>TM/MC</sup> Maintenance Emulsion using the mop and bucket cleaning instructions with a 1:1 dilution ratio until desired shine is achieved. If high gloss is desired, apply instead, three coats of Carefree Floor Finish.

Technical data	Wiwax <sup>TM/MC</sup>
Color/Form	Milky white, liquid
pH	8.5 (Concentrate)
Scent	Characteristic
Shelf Life	2 Years

Product	Pack size	Dilution	Product code
Wiwax <sup>TM/MC</sup>	4 x 1 gal. / 3.78 L Containers	1:1, 1:128	94512767 

Safe handling

Please make sure your employees read and understand the product label and Safety Data Sheet before using this product. The label contains directions for use; and both the label and SDS contain hazard warnings, precautionary statements and first aid procedures. SDS are available online at [www.diversey.com](http://www.diversey.com) or by calling 888.352.2249. Improper use or dilution may result in damage to surfaces and may result in health and physical hazards that match those of the concentrate.



# Wiwax<sup>TM/MC</sup>

## Émulsion pour entretien

Émulsion pour entretien Wiwax<sup>TM/MC</sup> est un mélange unique de cires, de polymères et de détergents pour nettoyer et entretenir efficacement le caoutchouc, ainsi que le linoléum, le bitume, pierre, en béton, le marbre et l'ardoise.

### Caractéristiques et Avantages

- Fournit un sol propre avec une apparence brillante
- Partie intégrale d'un programme complet d'entretien de revêtements de sol pour le nettoyage, décapage et scellement des planchers de caoutchouc
- Protège lorsqu'utilisés de façon régulière

### Applications

- Pour utilisation comme agent d'entretien du sol en caoutchouc
- Peut également être utilisé sur les sols en linoléum, en asphalte, en pierre, en béton, en marbre et en ardoise
- Peut être utilisé pour le rajeunissement, la restauration et le nettoyage quotidien des sols en pierre et béton



**Mode d'emploi****Autolaveuse**

1. Passer une vadrouille sèche ou balayer.
2. Bloquer les espaces à nettoyer. Les planchers seront très glissants jusqu'à ce qu'ils soient secs.
3. Ajouter quatre (4) oz par gal (30 ml par litre) de ce produit dans de l'eau tiède. Frotter le sol avec le produit. Éponger l'eau laissée par l'épurateur-laveur. Ne pas rincer le plancher après le nettoyage.
4. Laisser le plancher sécher complètement.

**Nettoyage avec vadrouilles et seaux**

1. Passer une vadrouille sèche ou balayer.
2. Bloquer les espaces à nettoyer. Les planchers seront très glissants jusqu'à ce qu'ils soient secs.
3. Ajouter deux (2) oz par gal (15 ml par litre) de ce produit dans de l'eau tiède. Passer la vadrouille avec ce produit. Ramasser la saleté et l'excès de nettoyant avec une vadrouille bien essorée. Ne pas rincer le plancher après le nettoyage.
4. Laisser le plancher sécher complètement.

**Nettoyage quotidien de sol en pierre / béton (machine à recurer automatique) :**

1. Enlever la poussière avec une vadrouille ou balayer.
2. Bloquer les espaces à nettoyer. Les planchers seront très glissants jusqu'à ce qu'ils soient secs.
3. Ajouter (1) oz par gallon de ce produit à l'eau chaude. Frottez le sol avec le produit et le Twister<sup>TM</sup> Intellipad<sup>®</sup>. Éponger l'eau laissée par l'épurateur-laveur. Ne pas rincer le plancher après le nettoyage.
4. Laisser le plancher sécher complètement.

**Rajeunissement de sol en pierre / béton (méthode du seau et de la vadrouille) :**

1. Enlever la poussière avec une vadrouille ou balayer.
2. Bloquer les espaces à nettoyer. Les planchers seront très glissants jusqu'à ce qu'ils soient secs.
3. Plancher propre avec un nettoyeur de plancher neutre selon les directions de l'étiquette.

4. Ajouter treize (13) oz par gallon (101 mL par litre) de ce produit à l'eau tiède. Ramasser le sol et l'excès de nettoyage avec une vadrouille de nettoyage serrée. Ne pas rincer le plancher après le nettoyage.
5. Laissez sécher à l'air libre.
6. Pour un brillant optimal, graver le sol avec Twister<sup>TM</sup> Intellipad<sup>®</sup>.

**Restauration de pierres / béton :**

1. Enlever la poussière avec une vadrouille ou balayer.
2. Bloquer les espaces à nettoyer. Les planchers seront très glissants jusqu'à ce qu'ils soient secs.
3. Nettoyer avec un nettoyant neutre pour sols, selon les indications sur l'étiquette.
4. Diluer ce produit avec de l'eau tiède à raison d'une dilution de 1:1. Pour obtenir l'éclat souhaité, appliquez jusqu'à 2 couches, en utilisant un balai à franges ou un balai plat. Assurez-vous de couvrir la totalité du sol de manière uniforme. Ne pas rincer le plancher après le nettoyage.
5. Laissez sécher à l'air libre.
6. Pour un brillant optimal, brûlez le sol avec Twister<sup>TM</sup> Intellipad<sup>®</sup>.

**POUR DES RÉSULTATS OPTIMAUX :**

- Ne pas utiliser sur les surfaces plus froides que 50° F (10° C).
- Pour empêcher la contamination, ne pas retourner de produit non utilisé dans le contenant original.

**REMARQUE :** Les planchers peuvent être glissants lorsqu'ils sont humides ou contaminés avec des corps étrangers. Nettoyer rapidement les déversements et corps étrangers. N'est pas conçu pour l'utilisation dans des espaces extérieurs. Conforme aux normes ASTM D-2047 pour la résistance au glissement. **Planchers en caoutchouc :** Pour une apparence optimale, utiliser alternativement ce produit à dilution standard et Profi<sup>TM/MC</sup> Dégraissant une fois désiré brillance est obtenue. Sur les sols en caoutchouc très usés, appliquer jusqu'à trois couches de Émulsion pour entretien Wiwax<sup>TM/MC</sup> en utilisant les instructions de nettoyage de la vadrouille et du seau avec un rapport de dilution de 1: 1 jusqu'à obtenir le lustre souhaité. Si vous souhaitez obtenir une brillance élevée, appliquez trois couches de fini pour plancher Carefree Floorfree.

Données techniques	Wiwax <sup>TM/MC</sup>
Couleur/Forme	Blanc laiteux, liquide
pH	8,5 (Concentré)
Parfum	Caractéristique
Durée de conservation	2 ans

Produit	Contenance	Dilution	Code produit
Wiwax <sup>TM/MC</sup>	4 contenants de 1 gal. / 3,78 L	1:1, 1:128	94512767 

**Manipulation sûre**

Veillez vous assurer que vos employés lisent et comprennent l'étiquette du produit et la fiche de sécurité du produit avant de l'utiliser. L'étiquette contient le mode d'emploi, et l'étiquette et la fiche de sécurité du produit contiennent les signaux de danger, les mises en garde et les procédures en matière de premiers secours. Les fiches de sécurité du produit sont disponibles en ligne sur [www.diversey.com](http://www.diversey.com) ou en appelant le 888 352 2249. Un usage inapproprié ou une dilution peuvent endommager les surfaces et présenter des risques sanitaires et physiques équivalant à ceux du concentré.